
Protokoll fört vid ordinarie årsstämma med Klinta samfällighetsförening 2013-07-13 

Mötet hölls på Klintagårdens konferens center 

Närvarande: Se separat närvarolista 

1. Ordföranden öppnande mötet. 

2. Patrick Wiberg (PW) utsågs till stämmans  ordförande 

3. Carl Gustaf Göransson utsågs till stämmans sekreterare . 

4. Till Justeringsmän utsågs Christer Bernhardsson och Elisabeth Bergnor 

5. Styrelsens berättelse för det gångna verksamhetsåret. 
Ordföranden presenterade styrelsens verkshamhetsberättelse för det gångna 

verkshamhetsåret.  En omfattande genomgång gjordes beträffande förhandlingen med 

markägarna om dispositionsrätten över ängarna. Se separat domkument för detta Klinta 

Verksamhetsberättelse som finns upplagd på www.klintasam.se. Dispositionsrätten är 

registrerad hos Lantmäteriet.  

Vidare har styrelsen gjort en uppdelning på olika ansvarsområden enligt följande 

 

Rune Parkhagen – Kontaktperson för samtliga frågor med Borgholms Kommun 

Partick Wiberg – Kontaktperson för samtliga frågor med Tomas Pettersson 

Carl- Axel Fagerström – Kontaktperson för samtlig Entreprenad 

Annie Bernhardsson – Ansvarig för skyltning 

Jan Alsin- Ansvarig för Hemsidan  

 

6. Revisorernas berättelse för det gångna året.  
Stefan Karlsson redogjorde för årsbokslutet 2012/2013. Revisorerna tillstyrkte att 
årsbokslutet var korrekt genomfört och upprättat.   
 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen.  

Stämman godkände styrelsen ansvarsfrihet. 

 

8. Skötsel av vägar, park och allmänna områden 

Carl-Axel Fagerström redogjorde för skötsel och underhåll för det gångna året. Bla. 

redogjorde han för vägarna. Breddningen av Kåsastigen har inte medfört några 

merkostnader för samhfälligheten, fyllningen har gjorts av material från Fagerströms bygge. 

Besiktning av nya asfalten har utförts. Stranden har renoverats.  Stranden skall namnges 

Klinta Sand enligt Stämman.  Behovet av förtärkning av vägbanan samt vändplats för 

sophämtningen på Ankarstigen specifikt redogjordes av Kjell Christophersson. Stämman 

beslöt att detta skall gås igenom med Christophersson under ledning av Fagerström. 

Ordföranden redogjorde för den skötselplan förslag som styrelsen arbetat fram. Styrelsen 

förordade att Samfälligheten anlitar lejd kraft och har mandat från stämman att genomföra 

underhåll och skötsel efter kriterierna 1 års plan samt 3 års plan. Stämman godkände 

förordad inriktningsbeslut.  Ytterligare en hundskylt skall beställas av kommunen. En skylt 

motsvarande den vid Solbyns badplats  skylt diskuterades att tas fram med namnet Klinta 

Sand som rubrik. Annie Bernhardsson fick i uppdrag att ta med det i den totala 

http://www.klintasam.se/


skylplaneringen för området. Vid fråga om större röjning av träd och dylikt på allmänna 

ormråden som medlemmarna utför på eget initiativ skall formellt godkännas av styrelsen för 

godkännas.  

 

9. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

Inge Ejderstedt ställde frågan om Tomas Pettersson har arenderätt på sina skiften. Rune 

Parkhagen svarade att ett sådant avtal finns inte registrerat. 

Inga övriga punkter eller motioner hade kommit in från medlemmarna utöver de punkter 

som diskuterades under punkten skötsel. 

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

Stämman beslöt att ingen ersättning utgår till Styrelsen. Styrelsen arbetar fortsatt på ideell 

basis. 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 

Kassören föreslog en avgift på 1.000 kronor för verksamhetsåret 2014. Stämman godkände 

Kassörens förslag. 

12. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter 

Stämman träffade följande val för styrelse. 

Carl Gustaf Göransson ordinarie medlem på 2 år (omval) 

Jan Alsin ordinarie medlem på 2 år (omval) 

Bengt Dahlström till suppleant på 2 år (nyval) 

Carl-Axel Fagerström till suppleant på 1 år (omval) 

13. Val av revisorer och suppleanter 

Elisabeth Bergnor valdes till revisor på 1 år (fyllnadsval) 

Stefan Karlsson på valdes till revisor på 2 år (omval) 

Göran Gustafsson valdes till revisors suppleant på 1 år (nyval)  

 

14. Val av valberedning 

Till Valberedning sammankallande blev Birgitta Svensson. Kjell Maxsson samt Christel 

Stensson ingår fortsatt i valberedningen. 

15. Diskussion om samfällighetens uppdrag och uppgifter. 

Samtliga medlemmar ombades att komma in med synpunkter på styrelsens arbete i syfte att 

rätt prioritering och fokus för samfälligheten. 

16. Presentation av den reviderade hemsidan. Information och möjligheter med kommunikation. 

Jan Alsin redgjorde för den uppdaterade hemsidan. Framförallt påvisades möjligheten att 

kunna kontakta styrelsen via hemsidan info@klintasam.se  med frågor och synpunkter. 

Samtliga medlemmar fick uppdrag att sända in sina mailadresser eller via den nya hemsidan 

för en snabbare och kostnadseffektivare kommunikation. 

17. Tid och plats för nästa årsstämma 

12.7-2014 kl 10:00 på Klintagården beslöts som nästa tid och datum för årsstämma.  

 

mailto:info@klintasam.se


18. Mötets avslutande 

Mötet avslutades och ordföranden tackade stämman för visat intresse och förtroende. 

Stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på anslagstavlan samt på hemsidan. 

 

 

Ort och datum:    

 

Patrick Wiberg    

 

 

Ordförande 

 

 

Vid protokollet: 

 

Carl Gustaf Göransson 

 

 

 

Justerat   Justerat 

 

 

Christer Bernhardsson  Elisabeth Bergnor 

 

 


